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Besluitenlijst Commissie Ruimte 12 oktober 2022

Tijd 19:30 – 21.00 uur

Locatie Raadzaal

Voorzitter Freek Jansen

Aanwezigen Eric Vernes (Lokaal Belang); Afra Ilhan (Lokaal Belang); Dorien Riswick-Keultjes 
(WijZZ); Marcel Lap (PvdA); Berno Stokman (VVD); Peter Vos (VVD); Peter Pollmann 
(D66); Guido Ariessen (CDA); Frank Evers (CDA); Micha van Aken (GroenLinks); Lotte 
van der Velden (SP); Roel van Bommel (Ons Zevenaar)

College Aad van Orden en Toon Albers

Afwezigen Ali Ok (Lokaal Belang); Paul Freriks (Sociaal Zevenaar); Martin Witjes (Ons 
Zevenaar); Marga Dunnink (SP); Geert Wieggers (PvdA); Roy van Essen (WijZZ)

1 Opening en vaststellen agenda

De vergadering wordt om 19.30 uur geopend. De voorzitter stelt voor om beide 
onderwerpen in samenhang met elkaar te bespreken. De commissie gaat hiermee 
akkoord. Voorgesteld wordt om de beide agendapunten per programma te 
bespreken in plaats van integraal. Ook hiermee kan de commissie instemmen. 

2 Z/22/419206 Meerjarenbegroting 2023-2026

De raad wordt voorgesteld de Meerjarenbegroting 2023 – 2026 vast te stellen 
overeenkomstig het aangeboden ontwerp.

Beraadslagingen

Programma 2: verkeer, vervoer en waterstaat
De commissieleden stellen vragen en maken opmerkingen in het debat over het IBOR 
en de plek van het IBOR in de begroting, de verkeersonveilige situaties en het 
betrekken van rijinstructeurs hierbij, de status van de parkeerplaats BAT-terrein, de 
gebiedsontwikkeling Babberich, met name de verkeerssituatie Witte Kruis, maar ook 
de Babberichseweg (parkeerplaats) en de vraag daarbij waarom alles zo lang duurt, 
de outlet en de op- en afrit A12, de Edisonstraat en het viaduct, de wijze van 
behandeling van het coalitieakkoord, de energiekosten gemeentehuis, de huisstijl, 
het zoeken van de samenwerking met Twente wat de Noordtak Betuweroute betreft 
en het schrappen van station Zevenaar-oost. De fractie van D66 laat weten een 
amendement te gaan indienen betreffende de AED’s. 
Programma 7: duurzaamheid
Onderwerpen die de commissieleden in het debat aan de orde stellen zijn het al dan 
niet realiseren van een afval aanbiedstation in Lobith, de doelstelling om als 
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organisatie in 2025 CO2-neutraal te zijn en op welke wijze dit gaat gebeuren, de wijze 
waarop inwoners geïnformeerd worden over energiebesparing met daarbij ook de rol 
van woningcorporaties bij sociale huurwoningen, energiecoaches, de warmtevisie en 
het onderzoeken van alternatieven en andere technieken, de inzameling van luiers en 
incontinentiemateriaal, de subsidiemogelijkheden ten aanzien van de luchtkwaliteit 
en de ideeën van de gemeente zelf hierover en de vervanging van de perscontainer. 
Programma 8: volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing
De commissieleden stellen vragen en maken opmerkingen in het debat over de 
doorstroommakelaar en het toilet bij de Breuly. Verder wordt de naamgeving van de 
Wijk Methen en de straat Heerenmäten aan de orde gesteld. 

College
De portefeuillehouders beantwoorden in de vergadering de gestelde vragen en gaan 
in op de gemaakte opmerkingen. Het college laat weten dat eind november de zitting 
van de Raad van State is over de A12. 
Toezeggingen:

• Er komt een raadsinformatiebrief Edisonstraat (stand van zaken, 
vorderingen) naar de raad 

• Er is een onderzoek geweest naar de inzameling van luiers en 
incontinentiemateriaal; de raad wordt geïnformeerd over de uitkomsten van 
dit onderzoek en daarbij zal de raad ook geïnformeerd worden over de 
uiteindelijke verwerking (wijze waarop, wat gebeurt ermee en komt dit niet 
op de grote stapel) van luiers en incontinentiemateriaal 

• Luchtkwaliteit/subsidiëring van derden voor projecten om de luchtkwaliteit te 
verbeteren: er komt nog een antwoord op de vraag of de gemeente zelf ook 
acties onderneemt of ideeën heeft om de luchtkwaliteit te verbeteren 

Conclusie
Dit onderwerp wordt als BESPREEKSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.

3 Z/22/431326 Collegeprogramma 2022-2026

De raad wordt voorgesteld het collegeprogramma 2022-2026 als uitwerking van het 
coalitieakkoord “Het moet anders en het gaat anders, samen!” vast te stellen.

Zie agendapunt 2.

4 Rondvraag

Door de fractie van de VVD zijn vooraf vragen aangekondigd over:
- de status van de overdracht wegen woonpark BAT. Oplevering infrastructuur. 
- de status van het voetpad Boterdijk ter hoogte van de nieuwbouw. Klachten van 
inwoners dat het maar niet van de grond komt en dat de afnemer niet met gemeente 
eruit komt. 

Verder worden nog vragen gesteld over de eigendomssituatie bij het BAT-terrein 
(parkeren) en het omleggen van het Pieterpad. 
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De vragen worden ter vergadering mondeling door het college beantwoord.

Toezegging: 
Status van het voetpad Boterdijk ter hoogte van de nieuwbouw, deze komt niet van 
de grond. Ontwikkelaar heeft nog geen plan/tekening ingeleverd. College gaat hier 
achteraan.

5 Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.00 uur. 


